
Känns så klassiskt SL på något sätt? 
 
Fast ifråga om SL, ja om det nu är till någon tröst, så har jag fått veta av källor, med insyn både i de 
politiska korridorerna och även inom SL, att den nye VD:n har fått på sin agenda, att börja rensa friskt i 
organisationen som tyvärr tillåtits ”svälla” lite väl mycket under tidigare direktörer. 
 
Återstår förstås att se vad detta mynnar i? 
 
Kanske skulle man skriva några rader om SL Access också, d.v.s. SL:s nya Taxesystem som  
framstår som ett allt större skämt med flera års förseningar och mååånga inblandade konsulter 
som lever på eländet. 
 
Istället för att köpa in ett färdigutvecklat system så har man valt något som liknar ”kärringen mot 
strömmen” istället. 
 
 


